
REFERAT STYREMØTE 18 OKTOBER 2017 

Tilstede på Skype: Geir S. Henriksen, Live w Norderval, Tulla Schmedling, Caroline Knudsen, Grete 

Pettersen og Anita Mosbye. Ine prøvde å komme på men ble ikke med pga tekniske problemer. 

 

Sak 1 -dommer Frya 2019, innsendt av Grete 

Grete har vært i kontakt med islandsk dommer som er positivt innstilt til å stille. Vi ble enige om dato 

for utstilling 2019. 

Caroline og Anita har ansvar for videre kontakt med dommer. 

 

Sak 2 – bestilling av rosetter 

Det må bestilles rosetter i god tid før utstillingen. Anita har ansvaret for dette men 

rosettbeholdningen må sjekkes først. 

Sak 3 – utstilling 2018 

Grete kan være ringsekretær 2018 så da trenger vi kun en skriver. 

Sak 4 – nye kopper 

Alle styremedlemmer ser på det Geir har lagt ut slik at vi kan ta en avgjørelse på neste styremøte. 

Sak 5 – årsmøtedato 2018 

17 mars 2018. Geir sjekker om det er samme mulighet på Rudshøgda veikro nordgående som vi 

hadde i fjor. Vi har Nebbenes som alternativ 2. 

Dato gjøres kjent i neste medlemsblad. 

Sak 6 – valgkomiteen  

Anita sender medlemslister til valgkomiteen så de kan starte sitt arbeid 

Sak 7 – valpeformidler 

Tulla har omplassert 3 hunder og hjulpet til med å få inn en valp fra Sverige. Det er litt lite valper i 

Norge, men ser ut til at det nå er noen kull på gang. 

Sak 8 – Grete sender inn sak fra medlem til bladet. 

 

Nytt styremøte: 2 januar 2018 

 

Anita Mosbye 

Sekretær 

 


